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Protokół nr XLVIII/18 

z sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 8 października 2018 r. w Urzędzie Miasta i Gminy  

w Chmielniku, 

 Plac Kościuszki 7 (Sala Ślubów) 

w godzinach od 15:30 do około 16:25. 

(zwołana w trybie „pilnym”) 

 

1.  

a) Otwarcie sesji,  

 

Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Sławomir Wójcik, 

który przewodniczył obradom. Przewodniczący Rady powitał radnych do Rady Miejskiej  

w Chmielniku, pracowników Urzędu oraz Burmistrza Pana Pawła Wójcika. 

 

b) Stwierdzenie kworum, 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 8 października 2018 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych). 

Nieobecna w tym czasie była radna Urszula Piwońska. 

Stanowiło to wystarczające kworum do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) przyjęcie protokołu z XLVII sesji 

 

Protokół z XLVII sesji został przyjęty jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono uwag  

i poprawek. 

Protokół z XLVIII sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej.  

 

d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XLVIII sesji 

 

Proponowany porządek obrad XLVIII sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

 

Projekt został omówiony przez Jerzego Grusieckiego – Prezesa Zakładu Usług Komunalnych 

w Chmielniku Spółka z o.o. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/458/2018 w sprawie regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania ścieków głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) zmian do Statutu Miasta i Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/459/2018 w sprawie zmian do Statutu Miasta i Gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

c) przyjęcia Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży 

Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/460/2018 w sprawie przyjęcia Lokalnego Programu 

Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży Gminy Chmielnik głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) regulaminu udzielania wsparcia materialnego uczniom w ramach Lokalnego Programu 

Wyrównywania Szans Edukacyjnych Dzieci i Młodzieży Gminy Chmielnik 

 

Projekt został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/461/2018 w sprawie regulaminu udzielania wsparcia 

materialnego uczniom w ramach Lokalnego Programu Wyrównywania Szans Edukacyjnych 

Dzieci i Młodzieży Gminy Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW  
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i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

e) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 

1714/8 położnej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki komunalnej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/462/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1714/8 położnej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do 

działki komunalnej głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

f) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 

1714/9 położnej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki komunalnej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/463/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1714/9 położnej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do 

działki komunalnej głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 

1714/10 położnej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki komunalnej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 
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Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/464/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1714/10 położnej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do 

działki komunalnej głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 

1714/11 położnej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki komunalnej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/465/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1714/11 położnej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do 

działki komunalnej głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

i) przeznaczenia do sprzedaży w formie bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 

1714/12 położnej w Chmielniku z przeznaczeniem na poprawienie warunków 

zagospodarowania nieruchomości przyległej do działki komunalnej 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/466/2018 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży w formie 

bezprzetargowej działki komunalnej oznaczonej nr 1714/12 położnej w Chmielniku  

z przeznaczeniem na poprawienie warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej do 

działki komunalnej głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

(dz. nr 448) 
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Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/467/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (dz. nr 448) głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

k) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

(dz. nr 1548/1 i 1548/2) 

 

Projekt został omówiony przez Leszka Rybczyka – Z-cę Naczelnika Wydziału Rolnictwa  

i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/468/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (dz. nr 1548/1 i 1548/2) głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/469/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

m) zmian budżetu na 2018 rok 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 
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Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/470/2018 w sprawie zmian budżetu na 2018 rok głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

n) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kieleckiego 

 

Projekt został omówiony przez Irenę Słomkę – Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań. 

Przewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLVIII/471/2018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Kieleckiego głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się 

nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych 

 

Żadnych interpelacji nie zgłoszono. 

 

5. Sprawy różne  

 

Radny Jarosław Olesiński poruszył temat przepełnionych pojemników na odzież używaną 

znajdujących przy ul. Kwiatowej. 

 

Radna Anita Jabłońska powiedziała, że w Ciecierzach jest ten sam problem. 

 

Burmistrz odpowiedział, że pojemniki, o których mówili radni będą przeniesione. 

 

Jarosław Olesiński zapytał czy dobrze kiedyś zrozumiał, że nowy punkt selektywnej zbiórki 

odpadów komunalnych ma być wybudowany w tym samym miejscu, czyli przy  

ul. Starobuskiej? 

 

Jerzy Grusiecki odpowiedział, że tam byłoby tylko tzw. „gniazdo”, a taki PSZOK  

z prawdziwego zdarzenia planowany jest przy oczyszczalni ścieków. 

 

Radny Piotr Mołas zapytał jak wygląda sytuacja z planowaną inwestycję budowy kurników? 

 

Danuta Hanszke – Naczelnik Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska powiedziała, że 

jest to świeża sprawa, a inwestycja jest obecnie na etapie decyzji środowiskowej. Ferma 

miałaby być zlokalizowana w Przededworzu przy drodze w stronę Śladkowa Dużego za 

torami kolejowymi (po obu stronach drogi). 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku odczytał swoją informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych za rok 2017 i na 2 miesiące przed końcem kadencji. 

Następnie Burmistrz Miasta i Gminy Chmielnik odczytał swoją informację o złożonych 

oświadczeniach majątkowych według stanu na dzień 31-12-2017 r.    

 

 

 

6. Zakończenie obrad. 

 

Z powodu wyczerpania porządku XLVIII sesji Rady Miejskiej, Przewodniczący Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 8 października 2018 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

 

Adam Pietrzyk 

 


